
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 7. april 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 625 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Stinus Lindgreen (RV). 

 

Spørgsmål nr. 625:  

”Vil ministeren kommentere Vejle Kommunes anvendelse af UV-teknologien og resul-

taterne heraf? Der henvises til case-beskrivelsen:  ́Tryghed for Vejle Kommunes bor-

gere med UV-desinfektion ́, jf. SUU alm. del – bilag 256.” 

 

Svar: 

Svaret vurderes ikke at kunne besvares inden for fristen, idet besvarelsen kræver, at 

Sundhedsstyrelsen bidrager. Jeg vil besvare spørgsmålet snarest efter, at bidraget er 

modtaget og forventer at kunne gøre dette ultimo maj. 
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